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Obec S t r e t a v a, okres Michalovce 
 

Z á p i s n i c a 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 31. marca 2025 o 15.00 hod. v Stretave 
 
I. Prítomní: 

Roman Hudy, starosta obce 
Poslanci OZ: Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek 
Tovlin 

Ďalší prítomní:  
PhDr. Tomáš Doležal, PhD., hlavný kontrolór obce 
PhDr. Marianna Krajníková, samostatný odborný referent 

 
II. Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnení uznesení 
5. Úprava rozpočtu obce 
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Stretava za rok 2024 
7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 
8. Rôzne  
9. Pripomienky a návrhy občanov 
10. Záver 

 
III. Zapisovateľ: (navrhnutá) PhDr. Marianna Krajníková, samostatný odborný referent 
 
IV. Overovatelia zápisnice: (navrhnutí) p. Mgr. Jana Bartová 

p. Marek Tovlin 
 

V.     Priebeh rokovania: 
 
K 1. bodu programu: Otvorenie zasadnutia 

 
Starosta obce Stretava, p. Roman Hudy, otvoril v súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v poradí 13. zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Stretave.  

Po úvodnom privítaní poslancov starosta obce konštatoval, že na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 4 poslanci a že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Ďalej je 
prítomný p. PhDr. Tomáš Doležal, PhD., hlavný kontrolór obce. 
 
K 2. bodu programu: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
2.1 Za zapisovateľa zápisnice bola určená PhDr. Marianna Krajníková, samostatný 
odborný referent 
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2.2. Za overovateľov zápisnice o priebehu rokovania 13. zasadnutia obecného 
zastupiteľstva starosta určil týchto poslancov: 

1. p. Mgr. Jana Bartová 
2. p. Marek Tovlin 

 
Hlasovanie:   
za: 4 (Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek Tovlin) 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
nehlasovali: 0 
neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
K 3. bodu programu: Schválenie programu OZ 
 
Starosta uviedol program rokovania, ktorý bol zverejnený a  požiadal poslancov o schválenie 
programu. 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Stretava 
schvaľuje 

program rokovania podľa pozvánky. 
 
Hlasovanie:   
za: 4 (Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek Tovlin) 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
nehlasovali: 0 
neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
Schválený program rokovania: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu OZ 
4. Kontrola plnení uznesení 
5. Úprava rozpočtu obce 
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Stretava za rok 2024 
7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 
8. Rôzne 
9. Pripomienky a návrhy občanov 
10. Záver 

 
K 4. bodu programu: Kontrola plnení uznesení 
 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že uznesenia prijaté na ostatných 
zasadnutiach Obecného zastupiteľstva v Stretave sú splnené a plnenie dlhodobých úloh je 
zabezpečované priebežne s potrebami. 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Stretava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
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berie na vedomie 
 
informáciu o plnení uznesení zo zasadnutia OZ. 
 
Hlasovanie: 
za: 4 (Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek Tovlin) 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
nehlasovali: 0 
neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
K 5. bodu programu: Úprava rozpočtu obce  
 

Starosta obce oboznámil poslancov v súlade s ustanovením § 14 ods. 2 zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s obsahom rozpočtového opatrenia č. 
1/2025. 

Obecné zastupiteľstvo obce Stretava sa oboznámilo s obsahom rozpočtového opatrenia 
č. 1/2025 bez pripomienok. 

 
Hlasovanie: 
za: 4 (Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek Tovlin) 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
nehlasovali: 0 
neprítomní pri hlasovaní: 0 
Starosta skonštatoval, že uznesenie tak, ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
Uznesenie č. 58 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Stretava: 
 

A. Berie na vedomie: 
a) Zmenu rozpočtu obce Stretava na rok 2025 rozpočtovým opatrením č. 

1/2025 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z.z. podľa 
priloženého návrhu: 

 
 

 

Rozpočet na 
rok 2025  

v € upravený 

Zmena rozpočtu  
Rozpočtové 

opatrenie č. 1/2025 
v € 

Rozpočet po úprave  
na rok 2025 

v € 

Bežné príjmy 397 143,57 1 488,16 398 631,73 

Kapitálové príjmy 0 0 0 

Finančné operácie príjmové  24 073,95 698,60 24 772,55 

Príjmy spolu 421 217,52 2 186,76 423 404,28 
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Rozpočet na 
rok 2025  

v € upravený 

Zmena rozpočtu 
Rozpočtové 

opatrenie č. 1/2025 
v € 

Rozpočet po úprave 
na rok 2025 

v € 

Bežné výdavky 395 597,82 4 170,81 399 768,63 

Kapitálové výdavky 0 0 0 

Finančné operácie výdavkové 0 0 0 

Výdavky spolu 395 597,82 4 170,81 399 768,63 

 
B. Schvaľuje: 

a)  Zmenu rozpočtu obce Stretava na rok 2025 podľa rozpočtového opatrenia 
č. 1/2025 

 
 
 
 

Uznesenie podpísal: _______________________ 
                     
 
K 6. bodu programu: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Stretava za 
rok 2024 
 
 Hlavný kontrolór obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva v súlade 
s ustanoveniami § 18f ods. 1 písm. d) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Stretava 
za rok 2024. 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predmetnú Správu hlavného kontrolóra obce 
Stretava za rok 2024 bez pripomienok. 

Hlasovanie o predloženej Správe hlavného kontrolóra obce Stretava za rok 2024. 
 
Hlasovanie: 
za: 4 (Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek Tovlin) 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
nehlasovali: 0 
neprítomní pri hlasovaní: 0 
Starosta skonštatoval, že uznesenie tak, ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 
 
Uznesenie č. 59 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Stretava: 
 

A. Berie na vedomie: 
a) Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Stretava za rok 2024 
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Uznesenie podpísal: _______________________ 
                     
 
K 7. bodu programu: Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 
 

Starosta obce predložil poslancom v súlade s ustanovením § 18a ods. 2 zákona SNR č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov návrh na vyhlásenie 
voľby hlavného kontrolóra obce. Informoval poslancov, že dňa 31.05.2025 končí funkčné 
obdobie hlavného kontrolóra obce, p. PhDr. Tomáša Doležala PhD., preto je potrebné na 
ďalšie obdobie vyhlásiť voľbu hlavného kontrolóra obce. Podotkol, že voľba by sa mohla 
uskutočniť 06.05.2025 s tým, že výberové konanie bude vyvesené na úradnej tabuli a webovej 
stránke obce, taktiež na CUET. Predniesol spôsob a vykonanie voľby, požiadavky, náležitosti 
písomnej prihlášky a všeobecné podmienky výberového konania. Poslanci sa oboznámili 
s návrhom a prerokovali ho bez pripomienok. 

 
Hlasovanie o predloženom návrhu na vyhlásenie 06.05.2025 ako dňa konania voľby 

hlavného kontrolóra obce Stretava. 
 
Hlasovanie: 
za: 4 (Mgr. Jana Bartová, Martin Horňák, Peter Horňák, Marek Tovlin) 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
nehlasovali: 0 
neprítomní pri hlasovaní: 0 
Starosta skonštatoval, že uznesenie tak, ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 
Uznesenie č. 60 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Stretava: 
 

A. Vyhlasuje: 
- voľbu hlavného kontrolóra obce Stretava v súlade s ustanovením § 18a ods. 2 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktorá bude 
zverejnená dňa 01.04.2025 

 
B. poveruje: 
- samostatného odborného referenta zverejniť vyhlásenie konania voľby hlavného 

kontrolóra obce na úradnej tabuli, na webovej stránke obce a na CUET 
 

C. schvaľuje: 
- spôsob a vykonanie voľby hlavného kontrolóra obce Stretava a náležitosti písomnej 

prihlášky kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra obce Stretava takto: 
 

Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 
 
Obecné zastupiteľstvo v Stretave na základe ustanovenia § 18a ods. 2 zákona 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a uznesením č. 60 zo dňa 31.03.2025 
vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra obce a určuje deň konania voľby na 06.05.2025. 
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Predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra obce Stretava v súlade s § 18a 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov: 

 ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie, 
 prax v kontrolnej činnosti, alebo vo verejnej správe v oblasti ekonomickej, právnickej, 

technickej vítaná 
 občianska a morálna bezúhonnosť, 
 spôsobilosť na právne úkony v plnom rozsahu. 

 
Náležitosti písomnej prihlášky a požadované doklady: 

 meno a priezvisko, titul, trvalé bydlisko, dátum narodenia, kontaktné údaje (telefón a 
e-mail), 

 štruktúrovaný profesijný životopis s prehľadom doterajších zamestnaní a funkčného 
zaradenia, 

 úradne overený doklad o najvyššom dosiahnutom vzdelaní a prípadne ďalšie kópie 
dokladov o doplňujúcich formách vzdelania a spôsobilostí, 

 údaje potrebné k vyžiadaniu výpisu z registra trestov, 
 čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu, 
 písomný súhlas kandidáta na spracovanie osobných údajov podľa zákona č. 18/2018 

Z.z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov a účely 
voľby hlavného kontrolóra obce, 

 
Rozsah pracovného úväzku hlavného kontrolóra obce Stretava je určený na 20 % 
pracovného úväzku. 
 
Písomnú prihlášku s požadovanými dokladmi je potrebné doručiť najneskôr do 18.04.2025 do 
10:00 hod. na adresu Obecný úrad Stretava, Ulica nad Laborcom 12/14, 072 13 Stretava, 
pričom prihláška musí byť v danej lehote fyzicky doručená na Obecný úrad Stretava v 
zalepenej obálke so zreteľne označeným textom „Voľba hlavného kontrolóra – 
Neotvárať“. Na prihlášky doručené po tomto termíne sa nebude prihliadať. 
Jednotliví kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra, ktorí splnia podmienky budú písomne 
pozvaní na zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Stretava, kde každý kandidát bude mať 
právo vystúpiť za účelom svojej prezentácie v časovom rozsahu maximálne 5 min.  
Na zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých 
poslancov obecného zastupiteľstva. Ak ani jeden z kandidátov takúto väčšinu nezíska, obecné 
zastupiteľstvo ešte na tej istej schôdzi vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja 
kandidáti, ktorí získali v prvom kole volieb najväčší počet platných hlasov. V prípade 
rovnosti hlasov do druhého kola volieb postupujú všetci kandidáti s najväčším počtom 
platných hlasov. V druhom kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorí získal najväčší počet 
platných hlasov. Pri rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom.  
Starosta obce s právoplatne zvoleným hlavným kontrolórom obce uzavrie pracovnú zmluvu 
najneskôr v deň nasledujúci po dni ukončenia funkčného obdobia predchádzajúceho hlavného 
kontrolóra. Predpokladaný termín nástupu je 01.06.2025. 
 

 
 

 
       Uznesenie podpísal: _______________________ 
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K 8. bodu programu: Rôzne  
 
Poslanci, P. Horňák a M. Horňák, začali tento bod programu problematikou futbalového 
ihriska. Zdôraznili, že je potrebné nájsť hospodára futbalového ihriska s tým, že ak je problém 
nájsť niekoho v Stretave, je potrebné osloviť niekoho z okolitých obcí. P. starosta uviedol, že 
sa snaží nájsť niekoho na túto pozíciu, no nikto nemá záujem, ale vo svojej snahe bude 
pokračovať. 
M. Horňák upozornil na nedostatky na ihrisku: 

- bránky, búdky, dvere šatne, striedačky, lavičky na tribúne – odstrániť staré nátery 
a zabezpečiť nový náter 

- doska na striedačke je zničená – potrebná je výmena 
- strecha na striedačke je poškodená a zateká – je potrebné ju opraviť 
- v prvej z unimobuniek je uskladnený nepotrebný materiál rôzneho druhu – je potrebné 

ho vypratať. 
M. Tovlin uviedol, že by bolo dobré prebrániť ihrisko, pohnojiť ho. 
M. Horňák položil otázku p. starostovi ohľadom zeminy po krtincoch na ihrisku, prečo sa 
pozbierala a odniesla namiesto toho, aby sa rozhrabala. P. starosta to zdôvodnil tým, že pri 
kosení ihriska by rozhrabaná zemina bola problémom. 
 
M. Horňák sa vyjadril k zrkadlám, ktoré Správa ciest KSK umiestnila na zrekonštruovanom 
moste v smere na Pavlovce nad Uhom, podľa neho sú veľmi malé, nič v nich nevidieť. P. 
starosta uviedol, že obec o tom nerozhodovala, bolo to rozhodnutie Správy ciest KSK. Tiež 
uviedol, že na moste bude podľa vyjadrenia KSK doplnená plná neprerušovaná čiara. 
 
M. Tovlin upozornil na problém neuzamykania bránok na cintoríne, 3 bránky sú neustále 
otvorené, nedajú sa zatvoriť, sú nenamazané, na veľkej bránke treba opraviť stĺpik, je 
potrebné zakúpiť nové zámky, prípadne opraviť uzamykanie. 
 
P. Horňák konštatoval, že pumpa na cintoríne nefunguje ako by mala, je potrebné ju opraviť. 
Taktiež poslanci upozornili na kompostovisko na cintoríne. Konkrétne oplotenie okolo neho 
je neestetické. P. starosta uviedol, že sa to na jar dá do poriadku. 
 
M. Horňák otvoril otázku nehnuteľnosti súp. č. 17, navrhol, že by bolo dobrým riešením 
vybudovať namiesto tohto objektu polyfunkčný objekt, no v súčasnosti by bolo potrebné 
predovšetkým opraviť strechu a komín, pretože sa rozpadáva. 
 
M. Horňák sa opýtal p. starostu či by nebolo výhodnejšie používať drvič na konáre namiesto 
zvážania konárov do Palína. P. starosta k tejto veci uviedol, že drvič na konáre sa nepoužíva 
z toho dôvodu, že sa ničí traktor, prehrieva sa, lebo stojí na mieste a ide na veľké obrátky. 
 
P. Horňák upozornil na čistenie priekop, obec síce zabezpečila ich čistenie, ale nie je to dobre 
urobené, neodteká voda tak ako by mala, pod mostíkmi je zemina, na začiatku a na konci sa 
priekopa vyčistí a pod mostíkmi nie, podľa poslanca je potrebné to doriešiť hoci aj ručnou 
prácou. 
 
P. Horňák tiež upozornil, že na pozemku p. JUDr. Jutkovej rastie drevina, ktorá zasahuje do 
elektrického vedenia, taktiež kríky z jej pozemku prerastajú a zasahujú do cesty, je potrebné 
ju vyzvať, aby urobila nápravu. P. starosta uviedol, že p. JUDr. Jutková bola upozornená. 
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P. starosta informoval poslancov, že miestna komunikácia smerom na Stretavku by sa mala 
podľa vyjadrenia KSK v priebehu tohto roka rekonštruovať. Z dôvodu, že po tejto 
komunikácii premávajú motorové vozidlá veľkou rýchlosťou, poslanci už v minulosti navrhli 
umiestniť na komunikáciu retardéry či vybudovať spomaľovací priečny prah. Táto 
požiadavka už bola odkonzultovaná s Dopravným inšpektorátom v Michalovciach s tým, že 
nie je možné na komunikácii 3.tr. osadenie spomaľovacieho prahu. 
 
M. Horňák načrtol tému umývačky riadu v kultúrnom dome. Poslanci sa pýtali z akého 
dôvodu, keď obec dostala od Úradu vlády SR dotáciu vo výške 2000,- € na obnovu zariadenia 
kuchyne kultúrneho domu, sa kúpila umývačka riadu v hodnote 2 843,63 € a navyše je 
potrebné napojenie umývačky prerobiť a zaplatiť za prácu, sú to ďalšie peniaze navyše. P. 
starosta poznamenal, že umývačku riadu sme vyberali profesionálnu, aby sa riady rýchlo 
a kvalitne umyli, umývačka bola kupovaná v zľave a vybratá tak, aby cena zodpovedala 
kvalite a našim potrebám. Poslanci sa taktiež pýtali z akého dôvodu nie je ešte napojená, keď 
nám bola doručená už v januári tohto roka. 
Z akého dôvodu vždy, keď máme na niečo príspevok, doplácame, pretože stále drahšie 
vyberieme tovar. P. starosta uviedol, že v čo najkratšom čase bude umývačka riadu zapojená. 
 
P. Horňák sa dotazoval p. starostu na kotol, ktorý sa obstaral a nainštaloval vo februári tohto 
roka do kultúrneho domu. Zaujímalo ho prečo sa kotol zabezpečil za tak vysokú cenu, 
predovšetkým vyzdvihol vysokú cenu montáže. P. starosta argumentoval tým, že vzniknutú 
situáciu musel riešiť urgentne z dôvodu, že v čase, keď sa kotol pokazil, boli veľmi nízke 
teploty a nasledujúci deň sa v kultúrnom dome konal karneval pre deti. 
 
M. Horňák načrtol tému kontajnerov umiestnených na cintoríne, ktoré sa pred časom odviezli. 
P. Horňák uviedol, že takéto kontajnery majú hodnotu aj 5000,- € a my sme sa ich zbavili iba 
za cenu odvozu. P. starosta to zdôvodnil tým, že spodné časti kontajnerov sa ulomili 
následkom korózie. Poslanci ale oponovali, že ak konštrukcia bola v dobrom stave, dalo sa to 
zvariť a na dno kontajnera dať nový plech.  
 
M. Horňák upozornil na stojatú vodu na autobusových zastávkach, je potrebné to riešiť, 
vykopať odtokové kanály pri zastávkach. 
 
M. Horňák uviedol, že pri materskej škole a kostole by bolo potrebné parkovisko. Taktiež 
upozornil, že komín na budove materskej školy sa rozpadáva, je nutné ho opraviť. 
 
P. Horňák sa vo veci jednoduchých pozemkových úprav informoval kedy bude verejná 
schôdza pre všetkých tých, ktorých sa jednoduché pozemkové úpravy týkajú, pretože v danej 
lokalite vznikajú medzi vlastníkmi nehnuteľností konflikty z dôvodu, že nemajú k danej veci 
potrebné informácie. P. starosta uviedol, že verejná schôdza určite bude akonáhle bude 
vydané konečné rozhodnutie Okresného úradu Michalovce, Pozemkového a lesného odboru, 
kde budú všetci dotknutí pozvaní a informovaní kompetentnou osobou z Okresného úradu 
Michalovce. 
 
P. Horňák a J. Bartová pripomenuli požiadavku na dovoz stravy pre seniorov. V tejto veci bol 
zrealizovaný prieskum záujmu, no z dôvodu nedostatku financií nie je možné túto požiadavku 
zrealizovať. 
 
P. Horňák načrtol tému nevyužívaného areálu Zberného plynového strediska Stretava, o ktoré 
už spoločnosť NAFTA a.s. nemala záujem a chcela ho obci odpredať. Obec podpísala so 
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spoločnosťou NAFTA a.s. kúpnu zmluvu, no v spoločnosti NAFTA a.s. došlo k zmene 
vedenia a z jej strany zmluva nebola podpísaná. O areál sa nikto nestaral, budovy boli 
zdevastované, porozbíjané, rozobraté, nevyužiteľné a náklady obce by boli vysoké v súvislosti 
s likvidáciou environmentálnych bremien a z tohto dôvodu už obec nemala oň záujem. 
Odkúpila ho spoločnosť Agrotechna, s.r.o v marci 2025. 
 
M. Horňák upozornil na to, že rampa pri vstupe do obce je neustále otvorená, vznikajú tam 
čierne skládky. P. starosta uviedol, že donedávna tam bola umiestnená vrtná súprava a hoci už 
tam nie je, stále je tam veľký pohyb motorových vozidiel. Poslanci zdôraznili, že je to 
potrebné riešiť s SPP, a.s., aby upozornili svojich zamestnancov na nutnosť uzamykania 
rampy, a taktiež je potrebné upozorniť aj poľnohospodárov, ktorí tam majú pozemky.  
 
M. Horňák zdôraznil, že po hrádzi sa stále pohybujú motorové vozidlá a nechávajú za sebou 
koľaje, podľa neho by tam bolo vhodné umiestniť aj rampu a značku „Zákaz vjazdu“. P. 
starosta uviedol, že rampu tam obec umiestnila a danú problematiku komunikoval telefonicky 
s p. Zajacom zo Slovenského vodohospodárskeho podniku, š.p., Povodie Bodrogu, ktorý 
prisľúbil, že zabezpečia osadenie dopravného značenia. Poslanci zdôraznili, že je potrebné 
daný problém riešiť aj písomne. 
 
P. Horňák sa vrátil k projektu „Novostavba športového ihriska - multifunkčné ihrisko“, na 
ktorý obec mala záujem požiadať o príspevok z Fondu na podporu športu vo výške cca 64 000 
€ s 30% spolufinancovaním, pričom rozpočet na takýto projekt bol vo výške cca 214 000 €. P. 
Horňák sa zamýšľa nad tým prečo aj naša obec nešla do takéhoto projektu ako v obci Palín, 
kde mali 10% spolufinancovanie, čo je cca 8 000 € pri projekte na viacúčelové ihrisko za cca 
80 000 € taktiež z Fondu na podporu športu. Je potrebné zabezpečiť nový projekt, no za dobrú 
cenu. 
 
K 9. bodu programu: Pripomienky a návrhy občanov 
 
Neboli vznesené. 
 
K 10. bodu programu: Záver 
 

Keďže program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce 
poďakoval všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí.  
 Zasadnutie bolo ukončené o 18:00 hod. 
 
Vyhotovil: PhDr. Marianna Krajníková  .................................................. 
 
Overovatelia zápisnice: 
Svojím podpisom overujem obsah zápisu: 
 
p. Mgr. Jana Bartová   ................................................... 
 
p. Marek Tovlin   ................................................... 
 
V Stretave dňa 09.04.2025 
 

Roman Hudy                                               
                                                                                                          starosta obce 


